
 
   

 
Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet den 20. januar 
2021 af Flemming Steen Munch som opfølgning på svar 
om undersøgelse af konsekvenser for foreninger og af-
tenskolers medlemstal i relation til corona  

 

Spørgsmål 

I svar til Flemming Steen Munch (V) i oktober 2020 oplyste KFF, at Fol-

keoplysningsudvalget ønskede en undersøgelse af konsekvenser for 

både foreninger og aftenskoler i relation til Corona-situationen samt at 

det ville være oplagt at høre foreningerne, om de oplevet medlemsfald.  

 

Kan du svare på, hvor langt er KFF med denne undersøgelse, og er der i 

givet fald nogle tal for udviklingen i medlemstal under Corona perio-

den? 

 

Svar 

Der er endnu ikke tal for udviklingen i medlemstal under Coronaperio-

den. Kontingent opkræves typisk i starten af året, hvorfor der går et par 

måneder, før der er et validt billede af medlemsudviklingen. Kultur- og 

Fritidsforvaltningen hører både om foreninger, der har fastholdt med-

lemstallet, men også om fald på op til 15 %. 

 

Foreningsrepræsentanterne i Folkeoplysningsudvalgets reference-

gruppe har valgt at udskyde anden runde af spørgeskemaundersøgel-

sen for aftenskoler og foreninger til der er mere valid viden på området. 

 

På Folkeoplysningsudvalgets møde den 2. februar 2020 vil spørgeske-

maundersøgelsen blive taget op igen. Kultur- og Fritidsforvaltningen vil 

efter mødet fremsende beslutningen. 

 

 

Venlig hilsen 

 

Mette Touborg 
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